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Protokół Nr 36/2024 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 22 lutego 2024 r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk i 

przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wziął Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk, Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak oraz Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Pierzchnicy Kamila Jurek. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że wprowadza do porządku posiedzenia 

wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Pierzchnia do realizacji 

projektu pn. „Tworzenie lokalnych systemów wsparcia dla seniorów” jako podpunkt e w 

punkcie 1, który zostanie wprowadzony do porządku obrad sesji. 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica na rok 2024, 

b. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Miasta i Gminy Pierzchnica na lata 2024-

2030, 

c. ustalenia kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych, 

d. zmian w składzie Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy, 

e. przystąpienia Gminy Pierzchnica do realizacji projektu pn. „Tworzenie lokalnych 

systemów wsparcia dla seniorów”. 

2. Opracowanie sprawozdania z działalności komisji samorządowej za rok 2023. 

3. Sprawy różne. 

 
Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

              przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica na rok 2024r. Przedstawiła brzmienie 

projektu uchwały i uzasadnienia do projektu. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jak co roku uchwalany jest program opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy zgodnie z przepisami 
obowiązującej ustawy. Na bieżący rok program opracowała Monika Czechowska, która od tego 
roku zajmuje się tym zadaniem. Powiedział, że jak będą pytania to w szczegółach odpowie. 
Obecny program jest bogatszy od poprzednich o różne działania nie tylko samo odławianie ale 
również będzie kastracja, sterylizacja, dokarmianie wolno żyjących kotów czy wspieranie 
różnych akcji adopcyjnych. Od tego roku w wyniku postępowania przetargowego jest podpisana 
umowa z nowym schroniskiem, które jest w Nowinach i nosi nazwę Schronisko dla zwierząt 
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bezdomnych Ogonki. Mówił, że przetarg został w ten sposób przeprowadzony, że jest jedna 
cena za odłowienie i doprowadzenie do adopcji i wynosi ona 3500 zł. Cena jest podobna jak w 
Morawicy, w Chęcinach także nie odbiega się w tym od innych gmin. Na dzień dzisiejszy jest 
odłowiona jedna sztuka. Wdrożona została procedura, że jak ktoś zgłasza psa bezdomnego  to 
pracownik jedzie robi zdjęcie i daje się na facebooka . Były dwa przypadki, że znaleźli się 
właściciele i zaopiekowano się zwierzętami. Powiedział, że akcja ta przynosi efekty i będzie się 
to kontynuować.  
 Podinspektor ds. ochrony środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy Pierzchnica Monika 
Czechowska omówiła działanie akcja kastracja, na czym ono polega, kto będzie wykonywał to 
działanie kto będzie finansował. Omówiła zapisy programu w zakresie dokarmiania kotów 
wolno żyjących. Mówiła, że sprawy realizacji programu jak wnioski, różnego rodzaju informacje 
będą zamieszczane na stronie gminy w zakładce pomoc dla zwierząt. 

Po dyskusji i analizie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica na rok 2024r. członkowie komisji nie 

wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica na rok 

2022r. w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 7 członków komisji i za było  

7 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Pierzchnica na rok 2024r. 

 
Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Miasta i Gminy Pierzchnica na lata 2024-2030 i poprosiła 

kierownika ośrodka pomocy społecznej o omówienie projektu uchwały. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Kamila Jurek poinformowała, 
że uchwalenie programu wynika z obowiązku jaki jest zawarty w ustawie o przeciwdziałaniu 
przemocy domowej. Wskazała przyczyny, które zobowiązują radę do uchwalenia nowego 
programu. Kierownik udzielała wyjaśnień na zadawane pytania związane z programem. 

Po dyskusji i analizie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Miasta i Gminy Pierzchnica na lata 2024-2030 członkowie 

komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Osób Doznających Przemocy Domowej dla Miasta i 

Gminy Pierzchnica na lata 2024-2030 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 7 członków komisji i za było  

7 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Osób Doznających 

Przemocy Domowej dla Miasta i Gminy Pierzchnica na lata 2024-2030. 
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Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie ustalenia  

             kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych i przedstawiła brzmienie projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem i poprosiła kierownika ośrodka pomocy społecznej o omówienie projektu 

uchwały. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Kamila Jurek poinformowała, 

że koszt usług opiekuńczych corocznie jest ustalany na podstawie ubiegłorocznych kosztów 

jakie poniesiono w związku ze świadczeniem tych usług i co roku jest zmiana, w ubiegłym roku 

nie było zmiany, bo wzrost wynosił tylko 10 gorszy. Z tego kosztu jest naliczana odpłatność dla 

osób korzystających z usług opiekuńczych i do tego jest odrębna uchwała określająca zasady i 

kryteria naliczania odpłatności.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie ustalenia kosztu za 

jedną godzinę usług opiekuńczych w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 7 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie ustalenia 

kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych. 

 

Ad 1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian w  

             składzie Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

Przedstawiła brzmienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i poprosiła Burmistrza o 

informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że uzasadnienie do projektu uchwały wyjaśnia wszystko. Jest 

to prawo Wojewody do wskazania przedstawiciela w radzie społecznej publicznego zakładu 

opieki zdrowotnej. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w składzie 

Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 7 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

składzie Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

 

Ad 1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             przystąpienia Gminy Pierzchnica do realizacji projektu pn. „Tworzenie lokalnych 

systemów wsparcia dla seniorów”. Przedstawiła brzmienie projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem i poprosiła kierownika ośrodka pomocy społecznej o omówienie projektu 

uchwały. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Kamila Jurek poinformowała, 

że w ubiegłym roku podjęta została decyzja o przystąpieniu do projektu partnerskiego, który 
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został zainicjowany przez Świętokrzyski Urząd Marszałkowski. Projekt jest skierowany do osób 

starszych 60+ i partnerstwem są objęte  wszystkie gminy Powiatu Kieleckiego i miasto Kielce. 

Gmina otrzymała dofinansowanie na realizację tego projektu w kwocie 1 314 642,56 zł, wkład 

własny gminy wynosi 76 513,59 zł. Projekt będzie realizowany przez 36 miesięcy do końca 

stycznia 2027r.Omówiła jakie zostały zaplanowane zadania, które zostały skierowane do osób 

starszych wymagających wzmożonej opieki, jak te usługi będą świadczone i jakie to będą usługi. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Pierzchnica do realizacji projektu pn. „Tworzenie lokalnych systemów 

wsparcia dla seniorów” w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto 

jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 7 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Pierzchnica do realizacji projektu pn. „Tworzenie lokalnych systemów 

wsparcia dla seniorów”. 

 

Ad 2.Przewodnicząca komisji poinformowała, że przygotowała projekt sprawozdania z pracy  

          komisji samorządowej za rok 2023 i przedstawiła członkom komisji projekt sprawozdania. 

Zapytała członków komisji czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania, ktoś chciałby coś 

dodać, czy inaczej sformułować. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodnicząca komisji poddała do zatwierdzenia sprawozdanie z pracy Komisji 

samorządowej Rady Miejskiej w Pierzchnicy za rok 2023. 

Na 7-osobowy skład komisji samorządowej w głosowaniu wzięło udział 7 członków komisji i za 

przyjęciem sprawozdania było 7 członków komisji. 

Sprawozdanie z pracy komisji samorządowej za rok 2023 zostało przyjęte przez komisję w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

 Radny Stanisław Baran powiedział, że w Drugni źle się dzieje w zakresie świadczenia 

opieki zdrowotnej dla mieszkańców. Lekarze dłuższy już czas nie przyjmują w ośrodku w Drugni. 

Żeby zrobić badania laboratoryjne trzeba przyjechać do Pierzchnicy. Chociaż raz w tygodniu 

jakieś zastępstwo powinno być a nie ma nic i pielęgniarka powinna być żeby zastrzyk zrobić. 

 Burmistrz powiedział, że wystąpiła sytuacja ekstremalna, bo dwoje lekarzy poszło na 

urlop, zażądało urlopu i był tylko jeden lekarz. Od poniedziałku wracają lekarze i wraca wszystko 

do normy  i w Drugni będzie normalnie funkcjonować przychodnia przez cztery dni w tygodniu 

będzie lekarz tak jak było do tej pory. To było przejściowe, lekarze też są ludźmi mają swoje 

sprawy.  Mówił, że przeprowadził rozmowę z kierownikiem i będzie zwiększenie godzin dla 

lekarzy żeby nie było tak, że pacjenci odchodzą od okienka nie załatwieni. Powiedział, że 

zdecydował, że gmina przekaże dodatkowe środki na zwiększenie godzin dla lekarzy. Na 
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następną sesję zostanie przygotowany odpowiednia zmiana w budżecie i przedstawiona 

radnym do uchwalenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała wszystkim 

za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokółował: 
S. Kielesiński                                                                    
                Przewodnicząca komisji 
 
                                                                                                                      Renata Błaszczyk 
 


